
Referat FAU-møte 04.03.2024 
Til stede: Thea Bakken 4b, Sara Sibbern Sørensen 5a, Marius Lømo 6a, Siv Ringdal 6b, Tiril Vollsæter 2a, 
Magnus Jacobsen 2b, Anders Sveen 4c, Erle Buø 3c, Elin Dalen 7a, Mette Thorsen 5c, Synnøve Skarbø 6c, 
Simen Ravlo 1a, Marte Briseid 1b, Øistein Svelle 2c, Norunn Svenning Gultvedt 5b, Silje Tobiassen 1c, Per-
Magnus Thompson 4a.  

Rektor Yngvil Hestenes og Assisterende rektor Ane Selinger deltok på sak 1. 

Sak 1: informasjon fra ledelsen:  

Rektor informerte om brukerundersøkelsen på AKS, resultatene av 
elevundersøkelsen 2023. 

1. Brukerundersøkelsen AKS:  
a) 52% svarprosent, ønsker høyere svarprosent.  
b) AKS har hatt ekstremt gode resultat de tidligere årene, nå er resultatet 

middels. Skolen er fornøyd med dette mtp. innsparingene de har måttet 
gjøre for å dekke et merforbruk fra 2022 på 950 000 NOK 

c) Grep er tatt for å spare inn (se tidligere skriv fra ledelsen), og nødvendige 
innsparinger er gjennomført. Økonomien er nå under kontroll. 
Bemanningen er økt, og vi har nå «normal drift».  

d) Skolen har opplevd et bra AKS med gode tilbakemeldinger fra både barn 
og ansatte. 

e) Respondentene på undersøkelsen er mest fornøyd med «Informasjon om 
ferieplaner»: 4.6 (av 5), «Gode aktiviteter innen lek» hadde nest høyest 
score, noe ledelsen ser på som en indikator på god trivsel. 

f) Respondentene var minst fornøyd med «mat og servering» (3.1). Skolen 
forstår dette, men påpeker at AKS har 50kr i mnd. per barn i matpenger, 
og har brukt dette på daglig frukt og grønt. Det har blitt servert ekstra mat i 
ferier. De har prioritert tilstedeværelse med barna over matlaging, som ville 
kreve ekstra voksenressurser. AKS vil for øvrig arrangere nytt matkurs 
snart, siden dette er veldig populært blant barna.  

g) Foreldre opplever at kurstilbudet på AKS ikke er like bra som tidligere. En 
årsak til dette kan være at det tidligere var foreldre som meldte barna på 
kursene, mens nå melder barna på seg selv.  Det ikke sikkert alle foreldre 
får med seg hvilket tilbud som finnes.  

h) Det etterspørres mer informasjon om hva de har gjort fra uke til uke, 
spesielt på Grønn base. Skolen skal følge opp dette, og sørge for at det 
blir gitt god nok informasjon til foresatte.  

i) Detaljer om undersøkelsen og elevundersøkelsen vil finnes i referatet fra 
Driftsstyremøtet på Berg skoles hjemmeside. 

j) AKS har fått ekstra midler til biblioteket. 
 

 

 



Elevundersøkelsen: (5.-7. trinn) 

k) Tallene finnes på udir.no eller se referatet fra Driftsstyremøtet på Berg 
skoles hjemmeside 

l) Berg skole scorer bra sammenlignet med Oslo generelt 
m) 7. trinn skiller seg ut med en markant nedgang innen «motivasjon» og 

«medvirkning». Dette gjelder for hele landet, ikke bare Berg skole.  
n) 7. trinn har også størst sprik i svarene (noen svært fornøyde, andre svært 

misfornøyde) 
o) Skolen påpeker at har hatt større innsats på disse feltene de siste årene 

(spesielt elevmedvirkning), og derfor er noe overrasket over resultatet. 
p) Skolen bruker undersøkelser igjennom året for å undersøke trivsel og 

tilfredshet løpende.  
q) Trivsel: scorer høyt  
r) Mobbetall: nedgang på alle trinn fra i fjor, i motsetning til Oslo og landet 

generelt 
s) Lærerne får tallene til gjennomarbeiding, og bruker logg og enkelte 

spørsmål i formsundersøkelse for å gå i dybden om det er avvik fra 
hvordan de opplever hverdagen vs. hva resultatene på undersøkelsen 
viser 

t) Ledelsen påpeker at innen mobbing så er alt over 0 er ikke bra, men 
resultatene er bedre enn i fjor, og det er positivt. Skolen får ikke tilgang til 
alle resultatene, og skulle gjerne hatt det for å kunne gå mer i dybden.  
 

2. Rektor slutter ved Berg skolen til sommeren, og ny stilling utlyses denne 
uken.  
 

Sak 2: Trafikk i John Colletts allé ved henting og levering: hva kan gjøres?  

Rektor: oppfordrer til følgegrupper, og anerkjenner at vi har en utfordring ved 
levering. Skolen har ingen innflytelse på trafikkbildet som skole. Oppfordrer alle til å 
ta hensyn og å gå til skolen.   

FAU oppfordrer at barna ikke kjøres til skolen enn det som er strengt nødvendig. 
Oppfordrer til at dette kan være et tema på foreldremøter i april. 
 
Sak 3: Informasjon om høringen ved tennisbanetomten:  

1. Reguleringsplan for området, et spørsmål er hva man gjør med 
tennisbanetomten mellom fotballbanen og skolen. 

2. FAU har sendt inn høringssvar til Oslo kommune om at tennisbanetomten bør 
være en del av skolen eller friområdet, ikke reguleres til boligutbygging.  
 

Sak 4: Årskonferansen til OSLO KFU (kommunale foreldreutvalg), onsdag 13.03.23 
kl. 1730-2030: 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/


1) Skjerm i skolen som tema. Les mer om konferansen her. 
2) De som ønsker, kan delta. Påmelding her. 

 

Sak 5: 17.mai:  

1) 17. mai komitéen er godt i gang med forberedelser. Komitéen er i dialog med 
FAU ved Ullevål skole for å finne en praktisk ordning slik at arrangementene (og 
korpset) ikke kolliderer med hverandre. Planen bør være fast og ikke endres 
hvert år. 

2) Det har kommet inn forslag om å etablere en gruppe/samarbeid mellom FAU ved 
Berg skole, Ullevål skole og Tåsen skole. FAU Berg er veldig positive til 
samarbeid mellom de tre skolene.  

 

Sak 6: Eventuelt:  

1) Samarbeidsutvalget (SMU):  
a) Summen kan samlet brukes til tiltak elevrådet kommer frem til så lenge tiltaket 

er inkluderende. 
b) Gratisprinsippet: Skolen tar gjerne imot brukte ski, skøyter og akebrett som 

kan lånes ut til elevene ved arrangementer i regi av skolen.  
c) FAU undersøker med ledelsen om det praktiske for å levere slikt utstyr. FAU 

representantene informerer videre til sine respektive klasser. Dersom det er 
noe «overskudd» fra dette bør det gis videre til BUA, så flere barn får tilgang 
på gratis utstyr. 
 

2) Foreldre etterlyser bedre system for at skolen melder fra til foreldrene når ikke 
barna har møtt på skolen og foreldrene ikke har varslet fravær. Aksel på kontoret 
er ansvarlig for dette og skal varsle hver gang. Foreldre oppfordres til å si ifra til 
ledelsen de gangene det ikke varsels fra skolen om barna ikke er til stede. FAU 
etterlyser bedre system – ønsker trygghet om at barna har kommet trygt frem. 

 
3) Foreldremøter våren 2024 vil bli avholdt i uke 16 og 17 

 
4) Det er en gruppe foreldre som har utarbeidet et opplegg og en 

spørreundersøkelse når det gjelder å kartlegge bruk av skjerm, sosiale medier, 
når barna skal få telefon (smart eller ikke), etc. Målet er å se om det er aktuelt å 
lage felles kjøreregler for trinnene. Arbeidsgruppen begynner å komme i mål og 
samkjører med Ullevål skole og Trasop skole. Dersom noen klasser er interessert 
i denne undersøkelsen kan FAU representant for klassen kontaktes.  
 

Neste FAU-møte er mandag 08.04.24 og mandag 27.05.24 

https://oslokfu.custompublish.com/foreldrekonferansen.6346160-535839.html
https://www.oslokfu.no/foreldrekonferansen-2024.6626952-537879.html

